
 

 

 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering 

 

Datum: 10 mei 2023 

 

Aanwezigen 

Bestuur: 

 

Loek Heinsman (voorzitter), Daniëlle van der Heiden (bestuurslid), Sanne Papavoine 

(bestuurslid), Li Xiang den Boer (aspirant-bestuurslid) Leontine Vullinghs (secretaris, 

verslag) 

Leden: In verband met privacywetgeving en publicatie van dit verslag worden geen namen 

van de acht aanwezige leden genoemd.  

 

1. Opening door de voorzitter en vaststelling agenda 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom.  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Verslag Algemene Ledenvergadering van 10 mei 2022 

p.2 Voorstel statutenwijziging: in het verslag worden lidnummers genoemd, geen namen. De 

stemming had een formeel karakter en een afschrift van de notulen moest samen met de 

bevestigingen die per mail zijn verzonden aan de notaris worden overlegd. I.p.v. voor- en achternaam 

te vermelden is er i.v.m. privacy voor gekozen hier lidnummers te vermelden, middels de 

ledenadministratie terug te leiden naar individuele leden. 

We spreken af dat er in voorkomende gevallen voornamen of initialen worden gebruikt. Alle 

aanwezigen stemmen hiermee in. 

 

p.2 Combinatiefunctionaris: ongewijzigd, niet beschikbaar. 

 

p.3 Freerunning: de lessen worden nog steeds gegeven door een zzp’er. Inspanningen van het 

bestuur om een eigen trainer te vinden of op te leiden hebben nog niet tot een resultaat geleid. Bij het 

turnen daarentegen zijn afgelopen tijd meerdere aspirant trainers aangetrokken, die inmiddels 

allemaal een eerste opleiding met succes hebben afgerond. 

 

Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

3. Bestuurssamenstelling 

Het bestuur is verheugd te kunnen melden dat Li Xiang den Boer zich beschikbaar heeft gesteld als 

algemeen bestuurslid. Li stelt zich kort voor. 

De aanwezige leden gaan akkoord met de samenstelling van het bestuur: 

 

Voorzitter: Loek Heinsman 

Secretaris: Leontine Vullinghs 

Penningmeester: vacature 

Algemene bestuursleden: Danielle van der Heiden, Sanne Papavoine, Li Xiang den Boer 

 

Vanaf 2020 is er in het bestuur een vacature voor een penningmeester.  

De externe boekhouder is per 1-1-2023 gestopt, heeft echter nog wel de jaarrekening 2022 

opgesteld. De taken van de penningmeester zijn grotendeels elders ondergebracht. Een van de 

beheerders van sporthal Parijsch voert zowel de financiële administratie als de ledenadministratie van 



 

2 

 

Sport Balans Culemborg (SBC). Een andere beheerder fungeert als back-up. De salarisadministratie 

is bij een extern bureau ondergebracht en betalingen worden gedaan door de voorzitter. 

Als aanvulling hierop is het bestuur op zoek naar iemand die periodiek de boekhouding kan 

controleren en die de financiële kennis heeft om afwijkingen, bijvoorbeeld t.o.v. de begroting te 

signaleren en het bestuur te adviseren. Mark benadert twee personen en informeert de voorzitter. 

 

4. Financiële zaken van Sport Balans Culemborg 2021-2022 

 

4.1. Financieel verslag over 2022 

De balans en de resultatenrekening worden doorgenomen, 

Het relatief lage bedrag op de balans voor het bedrijfsgebouw heeft te maken met de bestemming van 

het gebouw. Dit is de actuele WOZ-waarde. 

 

De balans ziet er goed uit na twee jaar corona. Het ledenaantal is op peil gebleven en stabiel op circa 

475 leden. Er zijn wel minder huurders dan voor corona.  

Zeker vergeleken met andere, kleinere gymverenigingen doet SBC het goed. De inspanningen van de 

trainers, die op creatieve wijze trainingen zijn blijven verzorgen tijdens corona, hebben er in 

belangrijke mate aan bijgedragen dat leden behouden zijn voor de vereniging. 

 

De stijging van de personeelskosten is deels te verklaren door de stijging van de minimumlonen. In 

2021 waren de personeelskosten relatief laag, omdat een deel niet uitbetaald is. De lessen gingen 

immers niet door en alleen de vaste medewerkers zijn in die periode uitbetaald. 

 

De opbrengsten uit sponsoring zijn gedaald. Er zijn geen facturen verzonden. Dit wordt nu 

gecorrigeerd en sponsoren worden actief benaderd. Enkele sponsoren hebben zich teruggetrokken of 

hebben het sponsorbedrag verlaagd. 

 

4.2. Verslag van de kascommissie en decharge van het bestuur over het gevoerde beleid 

De kascommissie van Sport Balans Culemborg (Johan en Mark) stelt de ALV van 10 mei 2023 voor 

om het bestuur decharge te verlenen, dit na bestudering van de financiële stukken op maandag 3 mei 

2023 te Culemborg. 

 

De leden keuren de jaarrekening goed en verlenen het bestuur decharge. 

 

4.3. Investeringsvoorstel Havendijk 

Na meerdere klachten van gebruikers – met name van docenten schoolgym – over de akoestiek 

(lawaai) in de zaal, is contact gezocht met twee bedrijven. Beide hebben metingen verricht en komen 

tot de conclusie dat de geldende normen voor nagalmtijd (Arbo en NOC/NSF) fors worden 

overschreden. Met deze informatie en een prijsopgave voor de nodige aanpassingen (ca. € 20.000,-) 

is zowel door het bestuur als door de scholen contact gezocht met de gemeente. De gemeente moet 

zorgen voor accommodatie voor gymlessen. Gezien de schaarste aan accommodatie in Culemborg 

heeft ook de gemeente er belang bij dat de zaal aan de Havendijk voldoet aan de norm en de 

komende jaren door de scholen gebruikt kan blijven worden voor de gymlessen. Een en ander heeft 

ertoe geleid dat de gemeente heeft toegezegd 50% van de totale kosten van de aanpassingen voor 

zijn rekening te nemen. Het bestuur vraagt daarom akkoord voor een investering van ca.  

€ 10.000,-. De aanwezige leden stemmen in met het voorstel. 

Beide aanbieders worden opnieuw in de gelegenheid gesteld hun plan en offerte toe te lichten 

waarna door de leden Herman, Mark en Loek een keuze wordt gemaakt. Er wordt naar gestreefd de 

werkzaamheden in de zomervakantie 2023 uit te voeren en af te ronden. 
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4.4. Begroting 2023 

● Stichting Turnen stoot de exploitatie van de kantine in sporthal Parijsch af. Het bestuur van 

SBC onderzoekt of SBC deze kan overnemen en is daarover in gesprek met Gerrie. SBC 

betaalt per keer een vast bedrag van € 250,-. Alle winst komt ten goede aan SBC.  

● Om te besparen op huurkosten en de zaal aan de Havendijk optimaal te benutten wil het 

bestuur  onderzoeken of activiteiten die op andere locaties dan in Sporthal Parijsch en de 

Havendijk plaatsvinden verplaatst kunnen worden.  

● De loonkosten zijn een reële inschatting. 

● De bijdrage van de gemeente aan de verbetering van de akoestiek van de Havendijk is nog 

niet opgenomen in de begroting.  

● De voorzitter vraagt na hoeveel er ‘in de pot zit’ voor turnpakjes. 

● Conform wettelijke regelgeving is oproepkrachten met teveel uren een vast contract 

aangeboden. Dit betekent twee extra vaste krachten. 

● Om meer grip te houden op de financiën laat het bestuur elk half jaar een financiële 

rapportage opstellen. Deze zal worden gedeeld met de ALV. 

● Het bestuur heeft besloten over 2022 geen vrijwilligersvergoeding uit te betalen. Gezien het  

negatieve resultaat was daar geen ruimte voor. Als het resultaat het toelaat zal er over 2023 

wel een vrijwilligersvergoeding worden uitbetaald. Het bestuur zegt toe hier in de toekomst 

beter over te communiceren met de betrokken vrijwilligers. 

 

De leden stemmen in met de begroting 2023. 

 

4.5. Instellen van de kascommissie voor 2023/2024 

De leden bedanken de kascommissie voor de werkzaamheden. 

Twee leden stellen zich beschikbaar voor de kascommissie 2023-2024.  

De ALV benoemt Johan en Lianne als leden van de kascommissie 2023-2024.  

 

De continuïteitscommissie bestaat uit Herman en Mark. 

 

4.6. Mandaat contributieverhoging 

Het bestuur vraagt de ALV het mandaat, om de contributie jaarlijks te kunnen verhogen op basis van 

de inflatie, voor een periode van 3 jaar te verlengen. De aanwezige leden stemmen hiermee in. 

 

5. Vaststelling datum ALV 2024 

De Algemene Leden Vergadering voor het jaar 2024 zal plaatsvinden op dinsdag 14 mei 2024.. 

 

6. Rondvraag 

● Herman vraagt naar de energiekosten van de Havendijk. Deze nemen langzaam toe. Het 

huidige variabele contract wordt zo spoedig mogelijk omgezet naar een vast contract. 

 

● Herman benoemt de schade aan inventaris Havendijk, veroorzaakt door leerlingen van de 

basisscholen. Het lijkt met name een kwestie van gebrek aan toezicht. Het bestuur is hierover 

in gesprek met de betreffende schoolleiders. 

 

● Hennie meldt op verzoek van leden dynamic tennis dat zij in 2022 minder dan 40 lessen 

hebben gehad. Wordt door Betty ‘rechtgezet’. 

 

● Mark meldt dat hij het leuk vindt dat er in 2023 voor het eerst sinds lange tijd weer 

clubkampioenschappen worden georganiseerd. Hij wijst er verder op dat er al heel lang geen 

vergaderingen van de technische commissie zijn geweest. 1 of 2 keer per jaar zou voldoende 

moeten zijn. Sanne geeft dit door aan Hilly. 
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● Loek bedankt de leden die hebben geholpen bij de verhuizing van o.a. de keuken, kasten, 

stoelen en armaturen naar de Havendijk. Spullen staan voorlopig opgeslagen. Het plan is om 

voor de zomer een keer bij elkaar te komen en een plan te maken voor een verbouwing van 

de kantine en de installatie van de keuken en de andere materialen. 

 

● Herman heeft met succes sponsoren benaderd voor de clubkampioenschappen 2023. Van 

den Hurk zorgt voor planten, Plus levert lunches en DS geeft 50% korting. Mooi! 

 

● Hennie merkt op dat de datum van de ALV niet breed gecommuniceerd is. Aankondiging 

staat 6 weken van tevoren op de website.  

 

7. Sluiting 

De leden bedanken het bestuur voor zijn inzet in het afgelopen jaar. 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en bijdragen en sluit de vergadering. 


